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Aan de voorzitter van de raad
Steller vragen: Frank Pubben
Onderwerp: Uitvoering motie 20 K bomen in de geest van de motie

Het college wordt verzocht de volgende vraag mondeling te beantwoorden:

In de raadsvergadering van 4 november 2019 heeft het college n.a.v. een motie van D66 een 
toezegging gedaan die (naderhand op verzoek van D66 ook is vastgelegd in een actiepunt op de lijst)
Toelichting actiepunt: “Het college neemt de geest van de motie van D66 inzake extra bomen over en zal met de 
provincie overleg voeren over de financiële mogelijkheden en dit terugkoppelen aan de raad. 

Tijdens de raadsvergadering van 4 november 2019 heeft de portefeuillehouder aangegeven binnen 
enkele weken overleg te hebben met de provincie Limburg over hun bomenplan. Aan de hand daarvan 
zou hij komen met een plan van aanpak om in de geest van de 20K bomenplan gemeente Gennep meer 
bomen te realiseren.

Inmiddels zijn we 6 weken verder in tijd. D66 wil graag weten van het college wat concreet verwacht 
kan worden en welke opgave het college gaat formuleren zodat de gemeente Gennep meer bomen gaat 
planten in de komende periode.  

De vragen:
 Wat heeft het overleg met de provincie Limburg opgeleverd?

Wat is de opgave en ambitie die het college wil formuleren? 
 wat is de stand van zaken m.b.t. het te maken plan van aanpak “in de geest van de 20K motie? 
 met welke stakeholders heeft het college inmiddels gesproken en overleg gevoerd over de 

ambitie en betrokken bij het maken van een plan van aanpak “in de geest van de motie” en wat 
zijn de resultaten en vervolgacties.

Ondertekening en naam,
Frank Pubben


